
Bestyrelsesmøde d. 21/10 2024, 12:00 

Deltagere: Nichlas Kronborg Jespersen (NJ), Christian Norup (CN), Kristian Jensen (KJ), Steen Gammelvind 

(SG), Johnny German (JG), Natalie Dalsø Mikaelsen (NM), Michael Ruff (MR), Heidi Skov Sørensen (HS), 

Fayna Sørensen (FS). 

Fraværende: Ingen. 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde 

Godkendt. 

2. Valg af referent 

Christian valgt. Godkendt. 

3. Økonomi – Heidi Skov 

Det ser fint ud, og vi har pt. et fornuftigt overskud. Der kommer forventeligt nogle regninger sidst på året 

samt forskellige puljemidler og sponsorindtægter. 

Der var dialog omkring tøj samt en snak om caféen, når den sælger ved banen. 

4. Nyt fra afdelingerne 

Se punkterne herunder. 

5. Børn/Ungdom 

A. Procedure for opstart af nye hold 

Opstart af hold sker efter påske med U4-hold, hvor børnene er 3-4 år gamle. Forældre skal mere på banen 

for at sikre, at trænerne ikke har alt for mange hold. Indkøring af forældre skal ske efter 2-3 træninger, hvor 

forældre knyttes til de relevante årgange. 

Vi ønsker at starte rene pigehold op, men det er udfordrende at samle en ”ren” årgang af piger uden at 

blande årgange. Vi går i tænkeboks for at finde løsninger. 

B. Politik i forhold til forældretilstedeværelse 

Vi ønsker, at forældre er til stede og kan trøste børn, skulle de blive kede af det. Dette gælder for børn fra 

U8 og ned. 

C. Lidt uro omkring U14 og træner 

Der er ved at komme styr på situationen. 

D. Øvrige årgange 

Disse kører godt, men pige U16 kommer nok til at mangle en træner. 

6. Senior 

Herrer 

• Snart venter pause. 

• Serie 5 skal spille i Serie 4, og Serie 4-holdet spiller om oprykning til Serie 3. 

• Serie 1-holdet er skades ramt, og manglende form afspejles i tabellen. Udover dette går det godt for 

holdet som helhed. 



• Ros til hjemmebanedagene fra både spillere, dommere og tilskuere. 

Damer 

• 25 tilmeldte i afdelingen. 

• Det går fremad med kampe. 

• Nogle spillere, der tidligere var væk, er vendt tilbage. 

• Nyt sponsortøj. 

• Ingen indendørs træninger denne vinter; der vil være ugentlig udendørs træning. 

7. Oldboys/Veteran 

Lidt udfordringer med at stille hold, men ellers kører det OK. Der er vinterpause. 

8. Præsentation – Brøndby evt. samarbejde 

Samarbejdet med FCK er gået i stå. Vi har været i dialog med Brøndby IF, som tilbyder et godt program for 

en klub som vores. 

Bestyrelsen er enige om at prøve samarbejdet med Brøndby IF og vil skifte snarest. 

9. Kontingent – skal det stige efter næste Generalforsamling 

Der var dialog om en mulig kontingentstigning kontra fundraising som lodsalg mm. til ture. 

Det er besluttet, at indsamlingsarrangementer maksimalt afholdes 1-2 gange årligt. 

Vi overvejer en model med en stigning på 5 % (20-50 kr. årligt), med hensyn til særlige behov. 

10. Sponsoropdatering 

Mange nye sponsorer – tak for støtten! 

11. Dato for næste møde 

Næste møde bliver d. 10/1-25 kl. 19:00, med mad og aktivitet ude i ”byen”. 

 


